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Ämne: Re: Medborgarförslag, kompletterande frågor

Hej.

Jag tänkte att gråa eller trista ytor målades och därför började göra ett färgglatt intryck.

HälsningarXXXXXXX

 
From: xxxx
To: xxxxxxx 
Sent: Tuesday, October 31, 2017 4:37 PM 
Subject: Medborgarförslag, kompletterande frågor

Hej xxxxx 
 
tack för dina förslag! Skulle du vilja utveckla ditt förslag, nr 22. Gäller förslaget 
konstruktioner, ytbeläggningar mm eller avser du den offentliga miljön generellt, parker 
och naturområden mm?
 
Med vänliga hälsningar,  
 
Jolanda Lemberg 
Landskapsingenjör 
Nacka kommun, Drift- och förvaltningsenheten, Förvaltning utemiljö
__________________________________________
TEL DIR 08-718 92 93 
BESÖK Nacka stadshus, Granitvägen 15 
POST Nacka kommun, 13181 Nacka 
FAKTURA Nacka kommun, Ansvar 23407, Box 50546, 202 50 Malmö 
E-POST jolanda.lemberg@nacka.se 
WEBB www.nacka.se 
www.facebook.com/Nackakommun
 
 
 
Från: xxxx  
Skickat: den 20 oktober 2017 16:55 
Till: Registrator <registrator@nacka.se> 
Ämne: medborgarförslag om miljö
 
xxxxxx
-----------------------
I Södertäljeposten stod det att ett träd fällts för att kommunanställda skulle ha något att 
göra. Så att inget liknande inträffar i Nacka kunde varje trädfällning föregås av ett 
politikerbeslut eller av att närboende fått yttra sig. 
23. att varje träd- och buskfällning måste föregås av politikerbeslut eller av att närboende fått yttra sig
---------------------------------------------------------------- 
För 20 år sedan hävdade Nacka kommun att det verkades för att gråa och trista ytor skulle förändras. 
Fortfarande är det dock mycket av gråa ytor.
 
22. att tråkiga färger på kommunala broar och annat försvinner
----------------------------------------------------
Att Nacka kommun på vintrarna på insjöisar plogar skridskobanor är negativt och lär bidra till dödsfall. Ska Nacka 
kommun fortsätta med 
israpporter bör sådana komma minst en gång per dygn men på Nackas internetsida fanns i vintras en israpport som 
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var så gammal som tio 
dagar.
 
32. att Nacka kommun upphör med israpporter och med att på insjöisar ploga fram skridskobanor
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